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 W odpowiedzi na Pana interpelację zgłoszoną na XXIX sesji Rady miasta Skierniewice w dniu  

25 marca 2021r. w sprawie wykonania nawierzchni w ulicy Hallera, uprzejmie informuję, że w budżecie 

miasta na rok bieżący brak jest zapisów dotyczących wykonania wnioskowanej inwestycji. 

Miasto Skierniewice co roku przeznacza znaczne środki finansowe na realizację inwestycji związanych  

z poprawą stanu jezdni, chodników oraz całej infrastruktury drogowej. Obecnie trwa bardzo kosztowna  

i ważna dla całego układu komunikacyjnego miasta, inwestycja polegająca na budowie wiaduktu w ulicy 

Zwierzynieckiej. W przygotowaniu są kolejne inwestycje, które będą realizowane w latach przyszłych. 

Dlatego nie jest możliwe spełnienie wszystkich oczekiwań jakie składają mieszkańcy w kwestiach 

związanych z budową nowych nawierzchni. Doceniam starania Pana Radnego i mieszkańców, ale względy 

finansowe sprawiają , że nie może być wykonana docelowa nawierzchnia w ulicy Hallera i będzie 

utrzymywana w ramach bieżącego utrzymania dróg. 
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